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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 5/2015      § 62 - 77 
 

Tid: tisdagen den 19 maj kl. 17.30 – 17.42 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-05-28 
 

 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Regina Kevius (M) vice ordförande 

Anders Österberg (S) 

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP)  Tjänstgörande ersättare 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Billy Östh (M) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (FP) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Håkan Broden (Kommunal)  

Magnus Åkesson (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Anders Berlin enhetschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämnd-

sekreterare och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Anmält förhinder 
Andreas Berglöf (M) 
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§ 76 A 
Information och övriga frågor  
 
Anmälan av skrivelse från (FP) Skrivelse till idrottsnämnden - Ombyggnaden av 

Åkeshovs sim- och idrottshall 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande:  

 

Att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

 

 

Daniele Fava (FP) 

 

I lokaltidningarna har det rapporterats om att ombyggnaden av Åkeshovs sim- och idrottshall 

riskerat att kraftigt försämra förutsättningarna för Alvik Basket att fortsätta bedriva sin 

verksamhet där. (Länk till Bromma Tidning.se) 

http://www.stockholmdirekt.se/nyheter/alvik-basket-rasar-mot-staden-en-krankning-av-

damidrotten/aRKoef!7J4GvfOht7@jzYdgdSo7Q/ 

 

 

Även om det nu verkar som att föreningen får ha kvar sitt kansli anser Alvik Basket att man 

inte har varit delaktiga och att föreningens behov inte har beaktats. Detta uppger föreningens 

ordförande Carro Håkansson (Länk till artikeln) 

  

http://www.stockholmdirekt.se/alvik-basket/vi-far-vara-kvar-

men/Bbboek!i4nZg4VnkbcNJt15RTEr4Q/ 

 

Ombyggnader av idrottsanläggningar är ofta mycket komplexa processer som berör många 

inblandade parter med sinsemellan olika behov. Det är viktigt att staden så långt som möjligt 

involverar berörda parter i ett tidigt skede för att hitta lösningar som innebär så få störningar 

som möjligt. 

 

Med anledning av detta begär vi svar på följande frågor: 

 

1. Hur har Alvik Baskets möjligheter att kunna bedriva sin verksamhet beaktats inför och 

under ombyggnaden av Åkeshovs sim- och idrottshall? 

 

2. Vilken dialog har förvaltningen haft med Alvik Basket inför och under ombyggnaden 

av Åkeshovs sim- och idrottshall? 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 
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